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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 6. 9. 2016, od 17.15 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17.15 hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 5 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Chyběli Renata Beňačková a Radim 
Pospíšil, kteří se ze zasedání předem omluvili.  

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Milana Kováře a Lenku Rašíkovou, sčitatelem 
Václava Pospíšila a zapisovatelem Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy.  

b) Schválení programu zasedání.  
1. Rozpočtové opatření č. 6/2016 
2. Smlouva o poskytnutí dotace č. D/2487/2016/KH 
3. Veřejná zakázka – Hostišová - dopravní automobil 
4. Smlouva č.:1030031995/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
5. Vznik a název části obce 
6. Místní komunikace Strážná 
7. Sklad nářadí na pozemku p.č. 1/1 k.ú. Hostišová 
8. Sál KD 
9. Žádosti občanů o změnu ÚP obce Hostišová 
10. Veřejné osvětlení – zpracování projektu 
11. Dětské hřiště -  příprava žádosti o dotace 
12. Kontejnery na tříděný odpad – úprava prostranství 
13. Příprava na Sjezd rodáků 
14. Různé, diskuse  
15. Závěr 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání. 

Výsledek hlasování: Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

1 Rozpočtové opatření č. 6/2016 

Rozpočtovým opatřením č. 6/2016 se mění rozpočet obce o 1.414.000,- Kč. Na straně příjmů se jedná 

o vyšší příjmy z daně z příjmů OSVČ ve výši 105.000,- Kč, dále o vyšší příjmy z odvodů z loterií o 

4.000,- Kč a o vyšší příjmy z poplatků za odpad o 5.000,- Kč. Na straně výdajů se jedná o následující 

zvýšení rozpočtu: rekonstrukce MK Strážná (1.123.000,- Kč), vypracování změny PRVKÚK (29.000,- 

Kč), Olympijský den ZŠ Mysločovice (11.000,- Kč), nákup stojanu na kola před knihovnu (1.000,- Kč), 

sklad nářadí Nedbálkovo (69.000,- Kč), tonery do tiskárny na OÚ (19.000,- Kč), vyšší zálohy na 

elektřinu (28.000,- Kč), vyšší verze programu Liberis (12.000,- Kč) a vyšší výdaje na rekonstrukci sálu 

KD (122.000,- Kč). Výdaje na rekonstrukci MK Strážná jsou kryty úvěrem ve výši 1.300.000,- Kč. 

Rozpočtové opatření je součástí zápisu. Milan Kovář vznesl dotaz, z jakého důvodu byl zvýšen 
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rozpočet o Olympijský den ZŠ o 11.000,- Kč? Předsedající odpověděla, že se jednalo o 9.000,- Kč na 

občerstvení a 2.000,- Kč na dohodu o provedení práce – značení trati. Rovněž vysvětlila, že v pořádání 

a financování Olympijského dne se každý rok obce z našeho školského obvodu střídají. Letos vyšlo 

pořádání na naši obec. Milan Kovář rovněž vznesl připomínku, že o rozpočtovém opatření by bylo 

vhodné hlasovat až po seznámení se s důvody navyšování rozpočtu u skladu nářadí a sálu KD. Na 

základě tohoto požadavku předsedající seznámila přítomné s financováním skladu nářadí, kde se 

rozpočet navyšuje z důvodu víceprací, zejména pak bouracích prací a prací na přípojkách (vodovodní, 

elektřina). V případě rekonstrukce sálu KD se rozpočet navyšuje taktéž z důvodu víceprací, a to 

zejména z důvodu instalace elektroměru s počitadlem, úpravy pochůzí konstrukce nad barem a 

obložení stěn (zde byl oproti původnímu projektu použit masiv). Na rekonstrukci sálu pak budou 

vydány prostředky ještě na stavební dozor, sloupek u baru a obrazy. Milan Kovář vznesl připomínku 

ohledně jističe, který často vyhazoval elektřinu. Předsedající ještě ohledně tohoto problému zjistí 

podrobnosti a následně bude řešen. Další připomínky ani dotazy nebyly vzneseny, proto bylo 

hlasováno.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo rozpočtové opatření č. 6/2016. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 
 

2 Smlouva o poskytnutí dotace č. D/2487/2016/KH 

Předsedající seznámila přítomné se smlouvou o poskytnutí dotace č. D/2487/2016/KH. Jedná se o 

smlouvu se Zlínským krajem o poskytnutí dotace na dopravní automobil pro SDH Hostišová do výše 

300.000,- Kč a 33% celkových nákladů. Předsedající však poznamenala, že dotace bude 

pravděpodobně nižší, a to z důvodu nižší vysoutěžené ceny automobilu. Nebyly vzneseny žádné 

dotazy, bylo proto hlasováno.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo Smlouvu o poskytnutí dotace č. 

D/2487/2016/KH 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

3 Veřejná zakázka – Hostišová – dopravní automobil 

Dne 29. srpna provedla hodnotící komise ve složení: Lukáš Konečný, Milan Kovář, Marta Smolková a 

přísedící Mgr. Michal Mynář hodnocení nabídek na vypsanou veřejnou zakázku na pořízení 

dopravního automobilu pro SDH. Do výběrového řízení se přihlásily dvě firmy – TECHSPORT, s. r. o. a 

AUTO WINKLER, s. r. o. Obě nabídky byly kompletní, žádný z uchazečů tedy nebyl vyřazen. 

Hodnotícím kritériem byla nabídková cena, přičemž firma TECHSPORT, s. r. o. nabídla cenu 870.595,- 

Kč a firma AUTO WINKLER, s. r. o. nabídla cenu 970.920,- Kč. Hodnotící komise doporučuje 

zastupitelstvu uzavřít smlouvu s firmou TECHSPORT, s.r.o., Pekařská 33, 602 00 Brno. Lenka Rašíková 

vznesla dotaz, zda byla od obou firem nabízena stejná auta. Předsedající odpověděla, že ano, obě 

firmy nabízely stejná auta. Žádné další dotazy nebyly vzneseny, bylo proto hlasováno.  

 

a) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo jako nejvýhodnější nabídku – nabídku f. 

Techsport, s.r.o, Pekařská 33, 602 00 Brno, IČ 25524135. 
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Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3a) bylo schváleno. 
 

b) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo kupní smlouvu na dopravní automobil s 

firmou: Techsport, s.r.o, Pekařská 33, 602 00 Brno, IČ 25524135. Kupní cena činí 870 595,-Kč včetně 

DPH, záruční doba je 36 měsíců a termín dodávky nejpozději do 30. 11. 2016. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3b) bylo schváleno. 
 
c) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová pověřilo starostku obce podepsáním kupní smlouvy 
v souladu s usnesením dle bodu 3b). 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 3c) bylo schváleno. 
 

4 Smlouva č. 1030031995/001 o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene 

Jedná se o smlouvu o přípojce nízkého napětí k novostavbě rodinného domu v lokalitě Skopalíkovo 

pole. Podle platných podmínek by měla úplata činit 3.000,- Kč (30 m x 100 Kč). Ve smlouvě je 

uvedena částka 1.000,- Kč, smlouva bude upravena na částku 3.000,- Kč. Nebyly vzneseny žádné 

dotazy ani připomínky, bylo proto hlasováno.   

a) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo smlouvu o smlouvě budoucí 

č.:1030031995/001 o zřízení věcného břemene za úplatu ve výši 3 000,- Kč. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4a) bylo schváleno. 
 

b) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová pověřilo starostku obce podepsáním kupní smlouvy 

v souladu s usnesením dle bodu 4a). 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4b) bylo schváleno. 
 

5 Vznik a název části obce 

Na minulém zasedání zastupitelstva byl schválen vznik 2 částí obce s tím, že nadřazená jednotka bude 

obec Hostišová. Při konzultaci s Českým úřadem zeměměřickým a katastrálním v Praze vyšlo najevo, 

že tento postup není správný. Nemůže zůstat název Hostišová, aniž by k němu patřila čísla popisná. 

Existují dvě možnosti řešení: buď zachovat původní část obce a nechat vzniknout jednu novou, nebo 

původní část obce nechat zaniknout a zařídit vznik dvou nových částí obce. 

Předsedající navrhuje první variantu, čili název Hostišová pro dolní konec a schválit vznik části s 

názvem Hostišová – Horňák. Povinnou přílohou je vyznačení definičního bodu – přibližný střed vzniklé 

části. Byl zvolen střed obecního pozemku za zbrojnicí. Definiční bod: pozemek p.č. 61/1 v k.ú. 

Hostišová souřadnice Y: 526165,22 X: 1161488,97. 

a) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová zrušilo usnesení ZO č. XXIII/3a)Z, 3b)Z a 3c)Z/2016 ze 

dne 30. 6. 2016. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5a) bylo schváleno. 
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b) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo vznik nové části obce Hostišová s názvem 

„Hostišová – Horňák“. Seznam č.p. a určení definičního  bodu je nedílnou součástí zápisu. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5b) bylo schváleno. 
 

6 Místní komunikace Strážná 

V průběhu prací na obnově místní komunikace v lokalitě Strážná bylo zjištěno, že v některých místech 

chybí konstrukční vrstvy (podložení) pod asfaltem. Je tedy nutná jejich výměna. Existují dvě varianty – 

dražší, která spočívá v kompletní výměně konstrukčních vrstev včetně sanace a levnější, tj. výměna 

ACT bez sanace. Dle stavebního dozoru a stavbyvedoucího by dostačovala levnější varianta, která by 

ovšem byla, na rozdíl od té dražší, bez záruky. Milan Kovář, Mgr. Michal Mynář a Lenka Rašíková však 

namítli, že pokud se v budoucnu bude na Strážné stavět, bude nutné, aby cesta vydržela nápor 

velkých těžkých vozidel, tudíž by navrhovali zvolit variantu včetně sanace. Členové zastupitelstva se 

však dohodli, že v místě u horní křižovatky pod příčným žlabem bude stačit varianta bez sanace. 

Předsedající rovněž seznámila přítomné s problémem dosažení šířky 5m komunikace. V některých 

místech není možné dodržet požadovanou šířku bez zásahu do soukromých pozemků, proto byla 

s majitelem pozemku, kde bude umístěna opěrná zeď sjednána následná směna pozemků. Rozšíření 

komunikace si rovněž vyžádalo nutnost přeložení telefonního sloupu, dále se v rozpočtu nepočítalo 

se všemi vjezdy a nebyly ani naceněny kanalizační přípojky, což přinese další výdaje. Jelikož s těmito 

vícepracemi nebylo v původním rozpočtu počítáno a obec nemá dostatek finančních prostředků, byla 

podána žádost o individuální dotaci ve výši 100.000,- Kč ze Zlínského kraje.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo variantu 2. výměnu ACP v části u horní 

křižovatky pod příčným žlabem (bez záruky) a ve zbývající části variantu 1. sanaci zbývající konstrukce 

včetně konstrukčních vrstev komunikace u akce „Obnova MK v obci Hostišová-lokalita Strážná“. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 
 

7 Sklad nářadí na pozemku p.č. 1/1 k.ú. Hostišová 

Stavba byla předána v souladu se smlouvou o dílo. Na stavbě vznikly vícepráce hlavně v souvislosti s 

bouráním betonových základů původního RD, změnou skladby střechy (v projektu pouze vrchní krytí 

lepenkou, uvnitř pouze izolační vata) a změnou trasy vodovodní přípojky. Dlažba byla použita z místní 

komunikace pod kaplí a práce provedla stejná firma, která prováděla stavbu skladu-JOPEK, s.r.o., 

Tečovice. F. DAMEST zakázku z časových důvodů nemohla zrealizovat v daném termínu. Cena zůstala 

zachována. Z důvodu změny firmy, která provedla položení dlažby, je nutné zrušit usnesení ze dne 5. 

4. 2016 bod 5 a) a b). Vyčíslení nákladů na stavbu skladu nářadí: 

 vlastní stavba skladu     750 109,- Kč 

 dlažba       121 988,-Kč 

 ostatní výdaje (dozor, projekt, geom. plán, připojení)  66 903,- Kč 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová zrušilo usnesení ZO č. XX/5a)Z a 5b)Z/2016 ze dne 5. 4. 

2016. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
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Usnesení č. 7 bylo schváleno. 
 

8 Sál KD 

Stavba byla předána v souladu se smlouvou o dílo. Na stavbě vznikly vícepráce v souvislosti s 

akustikou. Podle akustického výpočtu a návrhu řešení se měnil materiál na obklad stěn (heradesign 

na čelní stěně nad barem (+30 000,-Kč, obložení z masivu +45 000,-Kč). Dále elektroměr pro odpočet 

spotřeby elektřiny při nájmech sálu, rozšíření rolet na oknech z důvodu zakrytí nerovnosti stěn, 

zpevnění konstrukce nad barem, aby byla pochůzí, přidání osvětlení nad obrazy. Z důvodu vysokého 

navýšení těchto víceprací je nutné odložit nákup nových stolů. Jelikož byly finanční prostředky na 

nákup nových stolů ve výši 80.000,- Kč schváleny v usnesení ze zasedání zastupitelstva obce dne 7. 6. 

2016, musí být toto usnesení nyní zrušeno. Celkové vyčíslení nákladů: 

 Rekonstrukce sálu celkem 1 132 006,07 Kč 

 Stavební dozor   29 040,- Kč 

 Obklad dveří od obchodu 7 000,- Kč 

 Obklad sloupku   7 000,- Kč 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová zrušilo usnesení ZO č. XXII/7)Z /2016 ze dne7. 6. 2016. 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 
 

9 Žádosti občanů o změnu ÚP obce Hostišová 

Zapletal Antonín, Zdeněk a Pavel žádají o změnu využití pozemku p.č. 665 v k.ú. Hostišová o výměře 

11 866 m2 z orné půdy na plochu pro výstavbu RD. Jedná se o pozemek nad vodojemem.  

Je na zvážení zastupitelstva obce, zda tuto žádost pustí do projednání změn. Je nepravděpodobné, že 

projdou dvě nové velké plochy pro výstavbu RD. Na jedné straně by bylo logické zastavit jednu 

ucelenou plochu (Skopalíkovo) i s ohledem na to, že na tuto plochu existuje urbanistická studie. Na 

druhé straně by měl být zachován rovný přístup k žadatelům, tj. umožnit výstavbu RD i na plochách 

jiných vlastníků. Milan Kovář vznesl dotaz, zda není nad vodojemem zákaz stavění z důvodu 

ochranného pásma. Předsedající odpověděla, že na uvedeném pozemku se nemůže stavět, protože 

není územním plánem určen pro výstavbu. Václav Pospíšil poznamenal, že přes tento pozemek je 

skutečně veden vodovod. Zastupitelstvo má tak nyní možnost žádost občanů schválit s tím, že situaci 

posoudí architekt, který definuje ochranné pásmo a dle toho se bude dále postupovat. Jelikož obecní 

zastupitelstvo musí podat první krok ke schválení podnětu, je toto řešení na místě.   

Druhou žádost podal pan Radomír Pospíšil. Žádá o změnu využití pozemku p.č.341/4 v k.ú. Hostišová 

o výměře 2 125 m2 ze zahrady na plochu pro výstavbu RD. Jedná se o pozemek pod cestou u křížku. 

Tento pozemek byl v územním plánu určen pro výstavbu více než 15 let a nikdy se v této lokalitě s 

výstavbou nezačalo. V souladu se zákonem může být po 5 letech nevyužitý pozemek vyřazen. Navíc 

se jedná o jeden pozemek vytržený z celku - nekoncepční řešení. Předsedající proto navrhuje tuto 

žádost neschválit.  

V souvislosti s projednáváním změn v územním plánu předsedající doporučuje projednat zařazení 

vhodné plochy pro dotřídění odpadů (materiálové využití odpadů). Od roku 2024 bude muset obec 

roztřídit odpad na využitelný (dřevo, látky apod.). Nebude již možné vyvážet v kontejnerech např. 

nábytek, pohovky atd. Zde předsedající navrhuje lokalitu p. č. 227/1 nebo 235. V případě pozemku p. 
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č. 227/1 by se však musela jakákoliv změna projednat s vlastníkem pozemku, kterým je firma ZEMET, 

spol. s. r. o.  

Mgr. Michal Mynář poznamenal, že i když se jakýkoliv podnět zahrne do zpracování Zprávy o 

uplatňování územního plánu, neznamená to, že tento podnět skutečně projde přes stavební úřad. 

 

a) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo zahrnutí podnětu  pana Antonína 

Zapletala, Pavla Zapletala a Zdeňka Zapletala na zařazení p.č. 665 v k.ú. Hostišová do plochy 

individuálního bydlení, do zpracování Zprávy o uplatňování ÚP Hostišová. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9a) bylo schváleno. 
 

b) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová neschválilo zahrnutí podnětu  pana Radomíra 

Pospíšila na zařazení p.č. 341/4 v k.ú. Hostišová do plochy individuálního bydlení, do zpracování 

Zprávy o uplatňování ÚP Hostišová. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9b) bylo schváleno. 
 

c) Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo zahrnutí změny užívání pozemku p.č. 

227/1-ost. plocha  nebo 235 –sad obě v k.ú. Hostišová  do plochy smíšené výrobní, do zpracování 

Zprávy o uplatňování zásad ÚP Hostišová. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9c) bylo schváleno. 
 

10 Veřejné osvětlení – zpracování projektu 

Obec má zpracovaný plán světelné obnovy pro oblast Strážná, Pasíčky a Skopalíkovo pole a dále 

obnovu větve u KD a obnovu rozvaděčů. Plán počítá s LED osvětlením. Člen zastupitelstva Radim 

Pospíšil zpracoval analýzu LED osvětlení x výbojky. Minulé zastupitelstvo schválilo pořízení projektové 

dokumentace. V současné době však obec nemá dostatek prostředků, aby mohla financovat pořízení 

projektové dokumentace za 30.000,- Kč. Tato problematika proto bude projednána na dalších 

zasedáních zastupitelstva. Rovněž bude vyzván Radim Pospíšil k upřesnění některých bodů analýzy.  

Nebylo přijato žádné usnesení. 
 

11 Dětské hřiště -  příprava žádosti o dotace 

S ohledem na to, že v obci není žádné hřiště ani místo pro nejmenší děti, doporučuje předsedající 

zařadit pořízení tohoto hřiště do žádostí o dotace pro příští rok. Předpokládaná výzva z Ministerstva 

pro místní rozvoj – Zapojení dětí a mládeže do komunitního života v obci – výše dotace 70%. Dle 

předsedající však za současné finanční situace vyvstává otázka, zda hřiště neodsunout a neřešit spíše 

plochy na sběr odpadů. Jedná se totiž o to, že případná žádost o dotaci na dětské hřiště by musela 

být podávána již v listopadu letošního roku, v příštím roce navíc bude obec financovat projekt ČOV a 

Sjezd rodáků. Předsedající předložila přítomným vizualizaci návrhu dětského hřiště na prostranství u 

kaple. Tento návrh však razantně zamítli Milan Kovář a Lenka Rašíková s tím, že dětské hřiště 

v bezprostřední blízkosti hlavní silnice je pro děti velmi nebezpečné. Mgr. Michal Mynář konstatoval, 

že umístění by se nemělo úplně zavrhovat, jelikož hřiště by bylo oploceno, ale stálo by za uvážení 
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spíše změnit herní prvky. Dle jeho názoru zde chybí pohyblivé prvky (houpačka, kolotoč), které jsou 

mezi dětmi nejoblíbenější. Předsedající seznámila přítomné s tím, že do příštího zasedání 

zastupitelstva chce podat žádost na 7.000,- Kč na dětské hřiště na Strážné pan Viktor Karlík. Je zde 

tedy možnost orientovat se spíše na lokalitu na Strážné. S tím již souhlasí i Lenka Rašíková a Milan 

Kovář. Mgr. Michal Mynář poznamenal, že hřiště se zde podpořit může, ale s tím, že odpovědnost za 

bezpečnost a údržbu nebude na obci, ale na panu Karlíkovi. Zastupitelstvo obce se dohodlo, že 

v současné chvíli nepřijme žádné usnesení, a problematiku dětského hřiště bude řešit na příštím 

zasedání spolu s žádostí pana Karlíka. 

Nebylo přijato žádné usnesení. 

12 Kontejnery na tříděný odpad – úprava prostranství 

Obec obdržela do bezplatného nájmu od společnosti EKO-KOM další 2 žluté kontejnery na plast. Je 

potřeba rozhodnout o jejich umístění, jelikož před kulturním domem pro ně již není místo. 

Předsedající navrhuje jeden z těchto kontejnerů umístit v lokalitě Písky. Druhý kontejner by se mohl 

umístit u točny, kde by nahradil současný kontejner na sklo, který by byl přesunut ke kulturnímu 

domu. Předsedající rovněž seznámila přítomné s možností získání dotace na zpevnění a oplocení 

plochy na kontejnery. Jelikož u některých kontejnerů není možné postavit pevné oplocení (např. u KD 

potřeba odsunu kontejnerů při aktivitách SDH), řešilo by se zpevnění a oplocení pouze v lokalitě 

Písky.  Mgr. Michal Mynář vznesl dotaz na sběr olejů, jelikož tato problematika byla již v minulosti na 

zasedáních zastupitelstva řešena. Lenka Rašíková poznamenala, že v obci Mysločovice sběr použitých 

olejů funguje. Předsedající zjistí podrobnosti u starosty obce Mysločovice. 

Nebylo přijato žádné usnesení. 

13 Příprava na Sjezd rodáků 

Byla předběžně plánována akce Sjezd rodáků, která se uskuteční v příštím roce. Termín byl dohodnut 

na 1. 7. 2017 s tím, že zájemci mohou zůstat do druhého dne na Náš svátek. Předběžně byl plánován 

program akce. Podrobnosti se budou řešit postupně. 

Nebylo přijato žádné usnesení. 

14 Různé, diskuze 

Prvním bodem diskuze byly připravované kulturní akce Vítání občánků a Beseda s důchodci. Termín 

Vítání občánků byl dohodnut na 20. listopadu 2016 a Beseda s důchodci 22. října 2016. 

V dalším bodě diskuze předsedající seznámila přítomné s návrhem pana Zeliny na směnu pozemků. 

Přes pozemek v areálu firmy ZEKO vede obecní kanalizace. Majitel firmy proto navrhuje směnu 

tohoto pozemku včetně parkoviště za pozemek p. č. 235. Tento návrh bude ještě dále projednán na 

příštích zasedáních zastupitelstva obce. 

15 Závěr 

Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v úterý 27. 9. nebo 4. 10. 2016 v 17.15 hod. Předsedající 

ukončila zasedání v 19.45 hodin. 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 
2) Rozpočtové opatření č. 6/2016 
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3) Seznam č. p. a určení definičního bodu 

Zápis byl vyhotoven dne:  

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: ..............................................  

                     ..............................................  

Starosta:      ..............................................  


